
 

 

 

 

 

 

 

 

Mødereferat 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 

 

2 – 2023/24 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

6. november 2023 Ådalsskolen  16.30-18.30 

Deltagere 

Helene Baarup Christensen, Forældrerepræsentant (HB) 

Niels Henning Bladt, forældrerepræsentant (NHB) 

Mette Ørskov Sjøland, forældrerepræsentant (MØS) 

Lone V. Geil, Medarbejderrepræsentant (LG)  

Mette Elam, Medarbejderrepræsentant (ME) 

Laila Madsen, Pædagogfagligleder (LM) - Afbud 

Allan Søgaard-Andersen, Viceskoleleder (AS) 

Mette Dybdal Møller, Skoleleder (MM)  

 

Bemærkninger 

I tilfælde af afbud. Besked direkte til allsg@kolding.dk 

Beslutning (B), Orientering (O), Drøftelse (D) 

 

Har I spørgsmål til punkter, hører vi gerne fra Jer pr. mail inden, da det 

giver os mulighed for at forberede os. 

 

 

 

Dagsorden 

 

 

1) Godkendelse af referat (B) 
Godkendt 
 

2) Godkendelse af dagsorden (B) 
Godkendt med et punkt under eventuelt 
 

 

 

 

 

Udsendt af 

Allan Søgaard-Andersen 

 

Afbud til 

Allan Søgaard-Andersen 

Direkte telefon 79 79 77 79 

E-mail allsg@kolding.dk 

mailto:allsg@kolding.dk


 

 

  Side 2 

 

3) Budget for Kolding Kommune 2024 – se vedhæftede budgetnoter (O g D) 
 
Drøftelse af de fire budgetnoter nummer 7, 8, 9 og 10. 
Der udtrykkes bekymring omkring om specialområdet vil blive ramt hårdere, 
når midlerne bliver færre. 
 
Det udtrækkes bekymring for, at når man ændrer på fordelingen af medarbej-
dere ift. uddannelsesniveau, kan dette medføre at kvaliteten af tilbuddet fal-
der. 
 
Drøftelse af budgetnoten omkring befordring. Vigtigt at flest mulige elever i 
udskolingen bliver selvtransporterende med bus. 
 
Der udtrykkes bekymringer omkring hvad incitamentsstrukturen kan ende 
med. 

 
4) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne (O) 

 

Indskolingen er blevet struktureret anderledes i år. Nu har skolen klasser på 

hver årgang med små klasser. 

Det har skabt større trivsel for elever og personale. 

 
5) Nyt fra forældrerepræsentanterne (O) 

 

Der spørges til trivselsmålingen for personale. Der arbejdes med den i MED-ud-

valg og arbejdsmiljøgruppen. Der har været en positiv udvikling generelt, når 

man ser på undersøgelserne fra de tidligere år. 

 

Spørgsmål omkring skole/hjemsamtaletidspunkt. Udgangspunktet er at 

skole/hjemsamtaler afholdes i tidsrummet 7.00-17.00. 

Forældre vil gerne, at vi forvarsler hvornår man kan booke tid til skole/hjem-

samtale. Dvs. at teamet skriver ud nogle dage før, at en given dag kan man 

booke tid. 

 
6) Evt. (D) 

 
Drøftelse af princip om livsduelighed 
- Et punkt er om man må gå i supermarked og handle i pauserne. Der er et 

princip der blev lavet for 2 år siden, hvor det blev besluttet at dette måtte 
eleverne ikke. Princippet ligger sig op af den beslutning, som Vamdrup 
Skole også har taget. 

 
 
 
 


